- Once power is supplied, all buttons will turn blue and the ϕ indicator will flash red. • Connect the cellphone with wireless receiver, position it on the cup holder by aligning the wireless receiver with the log logo to charge(If cellphone can wireless charge itself, position it on the cup holder by aligning the cellphone battery area with the a logo). When it charges, \overrightarrow{q} indicator will be blue. If the \overrightarrow{q} indicator flashes red/blue or doesn't light, that means you may not place your phone on the
- Press Push gently then release, the cover will open automatically.
- Touch user to light on the cup-light inside, as well as the base light if it has. When lights on, the indicator (small dot) above user turns blue, Touch again, turn off the light inside and the base light, the indicator (small dot) above user turns off.
 When combine Light & Lock Function to user. Touch user to light on the cup-light inside, as well as the base light if it has. When lights on, the indicator (small dot)
- above user turns blue, Touch again, turn off the light inside and the base light, the indicator (small dot) above turns off. Press & hold user for about 3 seconds to lock other buttons. When it is locked, all buttons won't react to operation. Press & hold user for about 3 seconds again to unlock.

 Touch HEAT to turn on the heating function. Then the indicator (small dot) above HEAT
- turns blue, and the light inside cup becomes red . Touch again to turn off the heating function, the indicator (small dot) above turns off. Peak temperature of heating is 50°C. It will shut down after 1 hour without operation.

 Touch and hold to adjust the recliner.
- Touch and hold close to close the recliner.
- HEAD Lift head-rest up.
- HEAD Lay head-rest down.
- Touch to turn on the cooling function. Then the indicator (small dot) above turns blue, and the light inside cup becomes blue. Touch again to turn off the cooling function, he indicator (small dot) above turns off. It can be cool down to 15-20 C lower than surrounding temperature. It will shut down after 2 hour without
- When combine Cooling & Heating to ∰, touch ∰ one time to start up the cooling function, touch ∰ twice to switch to heating function, touch ∰ at the third time to stop Cooling & Heating. When it is working, the indicator (small dot) above ∰ turns blue. It can be cool down to 15-20 °C lower than surrounding temperature. the Cooling function will shut down after 2 hour without operation. Peak temperature of heating is 50 C . When it heating, Don't touch the bottom of the cup. It may scald you. Heating function will shut down after 1 hour without operation.
- Touch

 | Touch | It is start up the heating pad function, indicator (small dot) above | It is turned to the start up the heating pad function, indicator (small dot) above | It is turned to the least up the heating pad function, indicator (small dot) above | It is turned to the least up the heating pad function, indicator (small dot) above | It is turned to the least up the heating pad function, indicator (small dot) above | It is turned to the least up the heating pad function, indicator (small dot) above | It is turned to the least up the heating pad function, indicator (small dot) above | It is turned to the least up the heating pad function, indicator (small dot) above | It is turned to the least up the heating pad function, indicator (small dot) above | It is turned to the least up the heating pad function, indicator (small dot) above | It is turned to the least up the heating pad function, indicator (small dot) above | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the least up the least up the heating pad function | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the heating pad function | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the heating pad function | It is turned to the least up the heating pad function | It is turned to the heating pad function | It is turn turned off. Peak temperature of heating pad is about 45 °C, it will shut down after 4 hours without operation.
- Touch 💼 to turn on the vibrators, indicator (small dot) above 💼 turns blue. Touch 🚉 to turn off the vibrators, indicator (small dot) above 🕏 turns off. It will shut down in 30 minutes without operation.

- Touch 🎎 to turn on the electrical fan in the seat back, the indicator (small dot) above turns blue. Touch 🚜 again to turn off the fan, the indicator (small dot) above turns off. (Customized function.)
- Touch to turn on the electrical fan in the seat, the indicator (small dot) above turns blue. Touch to turn off the electrical fan in the seat, the indicator (small dot) above sturns off.
- Press and hold (a) for about 3 seconds to lock the other buttons. Then the indicator (small dot) above (a) turns red, and other function lights turn off except (p). (No effect on working indicator/small dot). Press and hold (a) for about 3 seconds again to unlock.

Specification

- nput voltage: DC29V
- Output power: 58W
- Wireless charging output: 5V/1A Rate current when heat/cool: 300mA
- Rate current when recliner adjust: 0.6A~2A

Troubleshooting

Issue	Probable reason	Solution
No response	1.Power plug is broken. 2.Power supply doesn't match 3. All buttons have been locked.	1.Check the connection of power plug. 2.Power supplier should be DC 29V/2A. 3. Touch the lock button again.
Suddenly stops or does not work during the operation	1.Auto-switch off as it reaches limitation time. 2.Connector has poor connect. 3.Has a strong interferes source abound the product.	1.Touch & hold (a) to restart (Touch (s) if without (a)), or reconnect power. 2.Check connectors and reconnect them. 3. Check around and remove the interference source.
Wireless charging does not work.	The wireless receiver or cellphone battery area does not align at the logo.	Make sure the wireless receiver or cellphone battery area align with the logo.

E201杯座型号 VS 功能 E201 Cupholder Model & Functions				
型号/Model	功能/Functions	型号/Model	功能/Functions	
E201LHRCW	OPEN CLOSE HEAT COOL LIGHT (8)	E201LHRC	OPEN CLOSE HEAT COOL LIGHT (a)	
E201LHCW	₩ Ş Ç B Ø	E201LHC	∭ * ♥ (a)	
E201CRRLW	OPEN CLOSE UP DOWN COOL LIGHT (8)	E201CRRL	OPEN CLOSE UP DOWN COOL LIGHT	
E201LRW	OPEN CLOSE LIGHT (B) (I	E201LR	OPEN CLOSE LIGHT (a)	
E201LRRW	OPEN CLOSE UP DOWN LIGHT (6)	E201LRR	OPEN CLOSE UP DOWN LIGHT 6	
E20124CHHRLW	CM HEAT OPEN CLOSE MOZZ LIGHT (B)	E20124CHHRL	CM HEAT OPEN CLOSE MOZE LIGHT	
E20124CHRLW	COOL HEAT OPEN CLOSE MALE LIGHT (B)	E20124CHRL	S II → → → → ♥ ♥ ⑥	
E20124CHRLWA	COOL HEAT OPEN CLOSE MEZZ LIGHT (B)	E20124CHRLA	COOL HEAT OPEN CLOSE MOSE LIGHT	
E201LRVW	OPEN CLOSE SEAT BACK LIGHT (a) Contented	E201LRV	OPEN CLOSE SSAT BACK LIGHT (Custorized)	
E201CRLW	COOL OPEN CLOSE LIGHT (B)	E201CRL	COOL OPEN CLOSE LIGHT (a)	

REV.03



使用须知 User Manual

















使用须知

为了您的安全,使用之前,请仔细阅读安全注意事项及操作说明,正 确使用本产品。

安全与注意事项

- 因性能优化和系统升级等需要,本产品或将进行更新。相应所做的说明书变更,将不再另 行通知。
- Q-Cup适配电源为29V/2A。为降低发生触电和火灾的风险,接通电源前,请检查电源规
- Q-Cup为精密结构件,不能承受重压。使用时请务必轻推/轻触,以免损坏产品部件。
- Q-Cup为触控类产品,反应灵敏,不宜堆放杂物。尤其是金属物件,放置于产品上容易引 发误操作。
- 使用Q-Cup充电时,请将手机放置在无触控按钮的一端,以免手机的金属机身接触触控系 统,引发误操作。
- 使用Q-Cup加热时,切勿触碰杯底,以免高温烫手。
- Q-Cup 仅限室内使用,请避免阳光暴晒、受潮以及在极端温度下使用。
- 13岁以下儿童须在成人监护下使用。
- 如您在使用期间遇到任何问题,请参照本说明书《常见故障排除》排除故障。说明书未言 及的故障处理,请第一时间同我司联络;切勿自行拆装,否则将被视为主动放弃保修权益。
- 为了更好地服务于客户,产品的性能和规格有可能发生变更,相应所做的说明书更新,将 不另行通知,敬请谅解。

- 连接手机与无线充电接收器,将无线充电接收器置于 ∰ 标识区域贴合 (自带无线充电功能 的手机,请将电池区域置于 🐠 标识区域并贴合) ,将手机放置在没有触控按钮的一端开始 充电。充电时,🕩 标识持续亮蓝灯。如 🕩 闪红灯/蓝灯或不亮灯,此时应调整手机位置, 直至 4 标识亮蓝灯。

- 轻轻按压 push 位置,松开,杯盖自动打开。
 轻轻按压 push 位置,松开,杯盖自动打开。
 轻触 Lièn Lièn 上方工作指示灯(小圆点)变为蓝色,杯内蓝色灯打开。有脚灯时,也同时点亮脚灯。 再次轻触,关闭杯内灯和脚灯,Lièn 上方工作指示灯(小圆点)熄灭。
 点灯&锁键功能合并时,轻触 Lièn Lièn 上方工作指示灯(小圆点)变为蓝色,杯内蓝色灯打开。有脚灯时,也同时点亮脚灯。再次轻触 Lièn 大闭杯内灯和脚灯。工作指示灯(Lièn 上方的小圆点)熄灭。长按 Lièn (3S左右),3S左右),按键锁定。按键处于锁定状态时, 以 上方工作指示灯 (小圆点)变为蓝色,所有功能按钮灯、除 **Φ** 指示灯以外,全部变暗。
- (工作指示灯不受影响。) 再次长按 Listr,解除锁定。 轻触 HEAT 制热功能启动。制热时,从上方工作指示灯(小圆点)变为蓝色,杯内亮红灯。 再次轻触 HEAT ,关闭制热功能,比AT 上方工作指示灯(小圆点)熄灭。制热最高可达50℃, 当杯底温度达到50℃时,制热功能将自动停止;制热功能开启1小时之内无任何操作将自动 关闭。制热时,切勿触碰杯底,以免高温烫手。

- 轻触 open , 将座椅调节到自己想要的角度。
- 轻触 close ,直至座椅回复到正常坐姿。
- HEAD 头靠升起。 MEAD 斗靠下降。
- 轻触,☆00 制冷功能启动。制冷时,☆00 上方工作指示灯(小圆点)变为蓝色,杯内亮蓝灯。 再次轻触。☆00 制冷功能关闭,☆00 上方工作指示灯(小圆点)熄灭。制冷最低温度可至室 温以下15-20℃;制冷功能开启2小时内无任何操作将自动关闭。
- ¾ 制冷&制热功能。第一次触摸¾,开启制冷功能,杯内亮蓝灯;第二次触摸¾,制冷切 换为制热。制冷/制热时,3 上方工作指示灯(小圆点)亮蓝色,如杯内灯是蓝色,表示制 冷功能正在运行,如杯内亮红灯,则为制热模式,制热时,切勿触碰杯底,以免高温烫手;第三次触摸。等,关闭功能制冷&制热功能,等上方工作指示灯(小圆点)熄灭。制冷最低温度可至室温以下15-20℃;制冷功能开启2小时内无任何操作将自动关闭。制热最高 可达50℃,当杯底温度达到50℃时,制热功能将自动停止;制热功能开启1小时之内无任 何操作将自动关闭。
- 轻触 ^圓 , 开启发热布制热功能 , ^圓 上方工作指示灯 (小圆点) 变为蓝色。再次轻触 ^圓 , 关闭发热布制热功能, 上方工作指示灯 (小圆点) 熄灭。发热布制热最高温度约为 45°,发热布功能开启4小时之内无任何操作将自动关闭。
- 轻触 📚 , 开启震动按摩功能 , 📚 上方工作指示灯 (小圆点) 变为蓝色。再次轻触 📚 , 关 闭震动按摩功能, ₹上方工作指示灯(小圆点)熄灭。按摩时间默认30分钟不可调节。30 分钟后,按摩功能自动关闭。
- 轻触 器, 打开座椅靠背的风扇, \$ 上方工作指示灯(小圆点)变为蓝色。再次轻触 \$, 关 闭座椅靠背的风扇,號 上方工作指示灯(小圆点)熄灭。风扇功能开启4小时内无任何操作
- 軽触 等, 打开座椅座位的风扇, 等上方工作指示灯(小圆点)变为蓝色。再次轻触 等, 关 闭座椅座位的风扇,** 上方工作指示灯(小圆点)熄灭。风扇功能开启4小时内无任何操作 将白动关闭。
- 长按 (â) (3S左右),按键锁定。按键处于锁定状态时, (â) 上方工作指示灯(小圆点)变 为红色,所有功能按钮灯、除 🕩 指示灯以外,全部变暗。(工作指示灯不受影响。) 再次 长按,解除锁定。

规格说明

● 额定輸出功率:58W ● 无线充电输出: 5V/1A 制冷/制热时工作电流: 1000mA

● 推杆工作时电流: 0.6A~2A

常见故障排除

故障现象	可能原因	处理方法
杯座不工作	1、电源插头接触不良。 2、是否选用了合适的电源适配器。 3、已经按了锁定键。	1、检查电源插头是否插到位,确保电源插头接触良好。 2、电源应配用输出为29V/2A及相应国家的 插角。 3、再按一次锁键解锁。
机器突然停止或操作过 程中无法正常工作	1、额定工作时间已到。 2、连接头接触不良。 3、金属物质或者电子设施干扰, 导致触控失效。	1、长按 ⑥ 复位(无锁键长按 ^ŷ),或切 腑电源后重新通电开机。 2、检查所有相关的连接头是否连接良好, 可重新连接。 3、检查标座的作业环境,将金属和无线电 子设施移出触控区域。
无线充电功能不能正常 使用	手机的无线充电接收器或者电池 区域未对准产品的 创 放置。	重新放置手机,使无线充电接收器或手机电 池区域对准并贴合产品 ④ 标识。

n consideration of your safety, please read this manual carefully before using, and follow this manual to operate our product

Safety Warning

- To protect you from the dangers of fire and electric shock, please check the specification of the power supply before plugging
- Please push the cover of Q-Cup gently when open/close. Too hard pressure may damage its components.
- The cover of Q-Cup is not designed to support heavy objects. And especially keep metals away from the buttons to avoid touch buttons out of control.

 Indoor use only, avoids in sun exposure, moisture and extreme temperatures
- Don't place your cellphone on the button of the cup when charging. It may lead out of order to the touching system.
- Don't touch the bottom of the cup when it heats. It may scald you.
- Children under 13 years old are not allowed to use this product without the supervision under adult.
- Please shoot down the trouble as <Trouble shooting> in this manual once problem arise. If the problem is not mentioned, please contact with the customer service for repairing. Don't try to repair by yourself, or if may cause the product lose warrant.

 To better sever for customers, the product may be updated or improved at any time,
- <User Manual> will be updated accordingly without notice, please kingly acknowledge.

FCC Requirement

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) this device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses, and can radiate radio frequency energy, and if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.